
Новини із засідання виконавчого комітету
У залі засідань виконкому під го

ловуванням першого заступника 
міського голови Віктора Шевченка 
19 квітня відбулося засідання вико
навчого комітету, до порядку денно
го якого було включено 15 питань.

Інформацію про підсумки роботи 
житлово-комунального господарства 
в осінньо-зимовий період 2017/2018 
р,, стан сплати за житлово-комуналь
ні послуги надали Ірина Жаболенко 
та Олександр Куделін.

Члени виконкому схвалили про
ект рішення Славутицької міської 
ради про внесення змін до міського 
бюджету на 2018 рік. Розглянули пи
тання використання частини коштів 
та їх обсягів, одержаних від оренди 
майна комунальної власності.

Наталія Величковська доповіда
ла про створення комісії з  передачі 
цілісного майнового комплексу  Д З  
«Спеціалізована медико-санітарна

частина №  5 М О З  України» в кому
нальну власність територіальної гро
мади міста Славутич.

С х в а л е н і  п р о е к т и  п р о г р а м  
«Здоров’я славутичан на 2018 рік», 
«Розвитку фізичної культури і спор
ту  на 2 0 1 6 -2 0 2 0  роки», «М олодь 
Славутича» на 2018-2020 роки, роз
глянуті питання про квартирний о б 
лік, накладено 18 адміністративних 
стягнень на громадян.


